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AK Parti
Nevşehir
teşkilatı
tam kadro
Ankara'da

JANDARMA 171 ÖÐRENCÝYÝ BÝLGÝLENDÝRDÝ ■ 2'DE KOZAKLI JEOTERMAL SERA PROJESÝ DEÐERLENDÝRÝLDÝ ■ 7'DE

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

ORTAHÝSAR'DA GALÝP ÜSTÜNADA ÝLKOKULU TEMELÝ ATILDI ■ 4'TE

Kemikkıran ve Çalışkan'dan
Elkatmış için taziye mesajı

AK Parti İl Başkanı 
Ali Kemikkıran ve 
Milletvekili Emre 
Çalışkan, Makbule 
Elkatmış'ın vefatı 
dolayısıyla mesaj 
yayımladı.

3 asırdır meyve veriyor
Nevşehir'in Hacıbektaş ilçesinde bulunan
ve halen meyve vermeye devam eden ceviz 
ağacının 300 yaşında olduğu tescillendi.

NEVÜ'nün 2023-2024 Akademik YılıNEVÜ'nün 2023-2024 Akademik Yılı
törenle açıldıtörenle açıldı
NEVÜ'nün 2023-2024 Akademik Yılı
törenle açıldı

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinin (NEVÜ) 2023-2024 Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinin (NEVÜ) 2023-2024 
Akademik Yılı açılışı dolayısıyla tören düzenlendi.Akademik Yılı açılışı dolayısıyla tören düzenlendi.
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinin (NEVÜ) 2023-2024 
Akademik Yılı açılışı dolayısıyla tören düzenlendi.

Karaca, Yerel Medya Çalıştayı'nda konuştu

Türkiye Gazeteciler Federasyonu (TGF) 
Genel Başkanı Yılmaz Karaca, Marmaris 
Belediyesinin ev sahipliğinde düzenlenen 
ve CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu'nun da katıldığı Yerel Medya 
Çalıştayı'nda, “Yerel medya cayır cayır 
yanıyor, gazete çalışanlarının yüzde 60'ı 
asgari ücret alamıyor, televizyon ve 
radyolara destek yok” diye konuştu.

Nevşehir'de zincirleme
trafik kazasında 1 kişi öldü
Nevşehir'de tır ile iki otomobilin 
karıştığı zincirleme trafik 
kazasında bir kişi yaşamını yitirdi.

Nevşehir 
Ticaret 
Borsasına (NTB) 
ait Nevşehir 
Hayvan Pazarı 
geçici olarak 
kapatıldı.

Nevşehir Hayvan PazarıNevşehir Hayvan Pazarı
geçici olarak kapatıldıgeçici olarak kapatıldı
Nevşehir Hayvan Pazarı
geçici olarak kapatıldı

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAMI SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

AK Parti 4. Olağanüstü Büyük
Kongresi gerçekleştirildi.
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YÖNETİM YERİ

SİMTEL OFSET MATBAACILIK
Karasoku Mahallesi Meydan Sokak No.3 NEVŞEHİR

BASKI VE MİZAMPAJ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
HİLAL GÖKTAŞ

BASIN YAYIN TEKS.MOB.SAN.VE TİC.LTD.ŞTİ. Adına 
BAYRAM EKİCİ

İMTİYAZ SAHİBİ
SİMTEL OFSET MATBAACILIK

KURULUŞ: 28 Mayıs 2010 Cuma
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ALPASLAN KÖRÜKCÜ - ÖZLEM EKİCİ
YASEMİN EKİCİ - ALİ ÇAMUR - AHMET KORKMAZER

MUHABİRLER

SEZER ALTUNOK
SAYFA EDİTÖRÜ

UETS (ULUSAL ELEKTRONİK TEBLİGAT SİSTEMİ) ADRESİ
25969-92279-76737

NEVÜ Fen Edebiyat Fakültesi 
Konferans Salonunda 
gerçekleştirilen programa NEVÜ 

Fen-Edebiyat Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Doç. Dr. Savaş Maraşlı, Kapadokya'da 
eğitim için bulunan German University 
of Technology in Umman (Umman 
Alman Teknoloji Üniversitesi) Mimarlık 

Bölüm Başkanı Doç. Dr. Ercan Ağırbaş ve 
4. sınıf öğrencileri, NEVÜ Fen Edebiyat 
Fakültesi Sanat Tarihi öğretim üyeleri ve 
öğrencileri katıldı. 
Konferansta Kapadokya'nın Ortaçağ'daki 
sınırlarını tanımlayarak konuşmasına 
başlayan Sanat Tarihi Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Tolga Uyar, bu sınırların 

günümüze kadar korunduğunu ve 
günümüzde Nevşehir, Niğde ve Kayseri 
diye anılan yerleşimlerin Ortaçağ'dan 
beri varlığını sürdürdüğünü söyledi. 
Bu şehirler arasında kalan alanın ise 
'Kapadokya' adıyla varlığını devam 
ettirdiğine vurgu yapan Uyar, 
Kapadokya'daki doğal oluşumları 
tanımlayarak bunları oluşturan etmenler 
üzerinde durdu.
Konuşmasının devamında Ortaçağ'da 
Kapadokya'daki bu doğal oluşumların da 
nasıl işlevsel bir hale getirildiğine 
değinen Uyar, kaya oyma yerleşim ve 
toplu yaşam mekanları olarak kullanılan 
alanlar, kilise ve çevre yerleşim 
yerlerinden örnekler vererek katılımcıları 
bilgilendirdi.
Konferans Uyar'ın konuşmalarının 
ardından, katılımcıların sorularının 
cevaplandırılması ile sona erdi. 
HABER MERKEZİ

NEVÜ Sanat Tarihi Bölümü'nden
Kapadokya mimarisi ile ilgili konferans
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Fen Edebiyat Fakültesi Sanat 
Tarihi Bölümü yeni eğitim-öğretim yılının başlamasıyla birlikte “Kapadokya'da 
Kaya Oyma Mimarisi ve Ortaçağ Kültürel Mirası” adlı konferans düzenlendi.  

Jandarma ekipleri KÜN öğrencilerini bilgilendirdi
Nevşehir İl jandarma komutanlığı ve Ürgüp İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri bilgilendirme faaliyetlerini sürdürüyor.

evşehir İl Jandarma Komutanlığı Nve Ürgüp İlçe Jandarma 
Komutanlığınca 2023-2024 eğitim 

öğretim yılı kapsamında Ürgüp'ün 
Mustafapaşa köyünde bulunan, Kapadokya 
Üniversitesi (KÜN) öğrencilerini 
bilgilendirdi.
Trafik Jandarması, Jandarma Çevre Doğa 
ve Hayvanları Koruma Timi, Aile İçi Şiddet 

ile Mücadele ve Çocuk Kısım Amirliği ve 
KOM Şube Müdürlüğü ekipleri 95 kadın ve 
53 erkek öğrenciyi “Kadına El Kalkamaz 
(KADES), Haydi uygulaması, Alkometre 
tanıtımı, Emniyet Kemeri Kullanımı, 
UYUMA programı ve siber suçlarla 
mücadele konularında bilgilendirerek 
Jandarma tanıtım broşürü dağıttı. 
HABER MERKEZİ

Pınarbaşı'dan Yazıcı'ya hayırlı olsun ziyareti
Nevşehir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (NEVESOB) Başkanı 
Mehmet Pınarbaşı, İl Milli Eğitim Müdürü Yusuf Yazıcı'yı ziyaret etti.

NEVESOB Başkanı Pınarbaşı beraberinde 
Birlik Genel Sekreteri Ahmet Özgün ile 
birlikte Nevşehir'e yeni atanan Milli Eğitim 
Müdürü Yazıcı'ya hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundu.
Ziyarette Pınarbaşı, Mesleki Eğitim Merkezi 
Örgün Eğitim Programı kapsamında esnaf 
ve sanatkarların yanında mesleki eğitim 

gören, staj veya tamamlayıcı eğitime 
devam edenler için MESEM kapsamında 
destek verilen sektörlerin bazılarının 
kaldırılması konusu hakkında görüş alış 
verişinde bulundu.
Yazıcı ziyaretten dolayı teşekkür ederken, 
Pınarbaşı da hayırlı olsun dileklerini iletti. 
HABER MERKEZİ

Jandarma 171 öğrenciyi bilgilendirdi
Jandarma ekipleri, Acıgöl'e bağlı bulunan Topaç köyünde okuyan öğrencileri 
“Güvenli Okul - Güvenli Gelecek'' projesi kapsamında bilgilendirdi.

Ekipler, İçişleri Bakanlığının “Güvenli 
Okul - Güvenli Gelecek'', “Çocukların 
Eğitim Süreçlerinin Güvenliğine İlişkin 
Koruyucu ve Önleyici Hizmet ve 
Tedbirlerin Artırılmasına Yönelik İş Birliği 
Protokolü” ve “Çocuk ve Gençlerin 
Korunmasına Yönelik Okul Çevreleri ile 
Servis Araçları Denetim Uygulaması” 
projeleri kapsamında; ''2023-2024 
Eğitim ve Öğretim Yılı Öğrencilerin 
Güvenliği'' maksadıyla öğrencileri 
bilgilendirdi. Nevşehir İl Jandarma 
Komutanlığına bağlı, Acıgöl İlçe 

Jandarma Komutanlığı Trafik 
Jandarması ekipleri Topaç köyü ilkokulu 
ve ortaokulunda, trafik kazalarının 
önüne geçmek ve farkındalık yaratmak 
amacı ile genel trafik kuralları, trafiğin 
tanımı ve insan hayatındaki önemi, 
karşıdan karşıya geçme kuralları, 
yayaların hareket tarzı, okul 
taşıtlarından inme ve binme kuralları ile 
ilgili 11 öğretmen ve 171 öğrenciye 
eğitim verdi. Ayrıca öğrencilere trafikle 
ilgili boyama kitabı ve eğitim broşürü 
dağıtıldı. HABER MERKEZİ
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NEVÜ'nün 2023-2024 Akademik Yılı törenle açıldı
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinin (NEVÜ) 2023-2024 Akademik Yılı açılışı dolayısıyla tören düzenlendi.

NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kültür ve Kongre 
Merkezi'nde düzenlenen törende Güzel 
Sanatlar Fakültesi öğretim üyeleri müzik 
dinletisi sundu, semah gösterisi yapıldı.
Vali Ali Fidan, törende yaptığı konuşmada, 
yeni akademik yılın hayırlara vesile 
olmasını dileyerek, "Üniversiteler, 
toplumların geleceğe dönük umut, özlem 
ve düşüncelerini programlayan, devletlerin 
gelecek planları için önemli fonksiyonlar 
üstlenen kıymetli bilim yuvalarıdır. 
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi, 
kurulduğu günden bu yana gayretli bir 
çabanın, hızlı bir gelişmenin içindedir. 
Başarılı çalışmalarını emin adımlarla 
devam ettirmektedir. Bu kapsamda 
üniversitemizin tüm çalışanlarını tebrik 
ediyorum." diye konuştu.
Rektör Prof. Dr. Semih Aktekin de bir 

toplum için en kıymetli kaynağın iyi 
eğitilmiş nitelikli insan gücü olduğunu, 
gençlerin de bu gücün en dinamik 
kesimini temsil ettiğini söyledi.
Bu potansiyelin etkin ve üretken hale 
getirilmesinin yolunun sistemli ve doğru 
eğitimle mümkün olacağını ifade eden 
Aktekin, şunları kaydetti:
"NEVÜ, gerçekleştirdiği eğitim öğretim ve 
bilimsel çalışmaların yanı sıra şehir, bölge, 
ulusal ve uluslararası işbirlikleri ile 
üniversite misyonunu en doğru şekilde 

yerine getirme gayretindedir. 
Üniversitemiz, başarılarını her geçen yıl 
artıran bir kurumdur. Bugüne kadar gerek 
devletimizin gerekse hayırseverlerin 
desteği ile fiziki yapılanmamızı birçok 
üniversiteden çok daha ileriye taşıdık. Bu 
kapsamda bizden önce görev yapmış tüm 
yöneticilere teşekkür ediyorum."
Konuşmaların ardından 2023 YKS 
sonuçlarına göre NEVÜ'ye yüksek puanla 
yerleşen öğrencilere hediye takdim edildi. 
AA

Bahçeşehir Koleji'nde 8. sınıf
veli toplantısı gerçekleştirildi
Bahçeşehir Koleji Nevşehir Kampüsü 8. sınıf velileri
ile birinci dönemin ikinci veli toplantısı gerçekleştirdi.
Kolejden yapılan açıklamaya göre, tüm 
kampüslerde eş zamanlı yapılan 8 bin 
öğrencinin katıldığı dört deneme sınavının 
sonuçlarını yansıtan ara karnelerin de 

verildiği toplantıda veliler, ders 
öğretmenleriyle bire bir görüşme imkânı 
buldu. Okul idarecileri toplantıya katılım 
sağlayan tüm velilere teşekkür etti. BÜLTEN

Hacıbektaş'ta trafik eğitimi verildi

acıbektaş Mesleki Teknik Anadolu HLisesi konferans salonunda 
Hacıbektaş Trafik Tescil ve 

Denetleme Büro Amirliği ve İlçe Jandarma 
Komutanlığı tarafından öğrenci servis 
sürücüleri, yüklenici firma yetkilileri, okul 
yetkilileri, servis rehber personellerine 
trafik eğitimi verildi.

Eğitimlerde, “Okul servis araçları hizmet 
yönetmeliğinin amacı”, “Okul servis 
araçlarında aranacak şartlar”, “Servis 
araçlarında görevli rehber personel şartları 
ve görevleri”, “Servis aracı hareket öncesi 
kontroller”, “Seyir halinde araç içerisi 
kuralları” konularına değinildi.
HABER MERKEZİ

Polis ve jandarma ekipleri, 
Hacıbektaş'ta okul servis taşımacılığı 
konusunda trafik eğitimi verdi.

NEVÜ'nün “Çipsiz RFID Etiket”
tasarımı konulu buluşu patentlendi
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ)'nün hak sahipliğinde Doç.
Dr. Ali Kürşad Görür, Prof. Dr. Ceyhun Karpuz ve Arş. Gör. Engin Doğan'dan 
oluşan öğretim elemanlarının geliştirdiği ve başvurusu gerçekleştirilen 
“Çipsiz RFID Etiketler İçin 5 Frekans Kodlu Çoklu Rezonatör Devresi” adlı 
buluş, Türk Patent ve Marka Kurumu tarafından onaylanarak patentlendi.

NEVÜ'den yapılan açıklamaya 
göre, NEVÜ Rektörü ve 
Kapadokya Teknopark Yönetim 

Kurulu Başkanı Prof. Dr. Semih Aktekin 
Üniversiteleri sahip oldukları nitelikli 
araştırmacı alt yapısı sayesinde 
bulundukları bölgenin bilgi üretim 
kaynakları olduğunu söyledi.
Üretilen bilginin, yararlı olabilmesi için 
sistematik bir biçimde yönetilmesi 
gerektiğini de aktaran Aktekin ,” 
Üniversite kaynaklı teknolojilerin 
toplum yararına ekonomik değere 
dönüşümleri ancak planlı bir fikri ve 
sınai mülkiyet yönetimi ile mümkün 
olmakta. Üniversitemiz bu konuda 
önemli çalışmalar yaptı ve yapmaya da 
devam etmekte. 2021 yılında 
üniversitemize ait teknolojiler Patent ve 
Teknoloji Portföy kitapçığı halinde 
basılmış ve ilgili kişilere iletilmişti. 2022 
yılında aldığımız karar ile Teknoloji 
Transfer Ofisini üniversitemiz tüzel 
kişiliği altında yeniden yapılandırdık. Bu 
sayede araştırmacılarımıza daha verimli 
ve etkili bir hizmet sunmaya başladık.” 
dedi.
“GELİRİN YÜZDE 70'İNİ 
ARAŞTIRMACILARIMIZA ÖDEME 
KARARI ALDIK”
NEVÜ'nün fikri ve sınai mülkiyet 
haklarına büyük önem verdiğini ve 
araştırmacılarını yeni patentler 
üretmeleri konusunda da teşvik ettiğini 

belirten Aktekin, “Bu kapsamda 2022 
yılında yenilediğimiz 'Fikri ve Sınai 
Mülkiyet Hakları Yönergemiz' ile yapılan 
buluşlar kapsamında elde edilen gelirin 
yüzde 70'ini araştırmacılarımıza ödeme 
kararı aldık. Teknoloji Transfer Ofisimiz, 
buluş bildirimlerinin ön araştırmasını 
yapmakta, ticarileşme yol haritasını 
çıkarmakta, tüm tescil süreçlerini 
yürütmekte ve nihai olarak lisanslama 
yapmakta. Özetle, üniversitemiz buluş 
gerçekleştiren tüm personeline ve 
öğrencilerine patent sürecinde tam 
destek vermekte” diye konuştu. BÜLTEN
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Sri Lanka Fahri Konsolosu Uluer'den Milletvekili Özgün'e ziyaret

luer, Milletvekili Özgün'ü Umakamımda ziyaret ederek bir süre 
görüştü.

Ziyarette gündeme dair değerlendirmede 

bulunuldu.
Milletvekili Özgün ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek teşekkür etti. 
HABER:SEZER ALTUNOK

Sri Lanka Fahri Konsolosu, Uluer Group Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut
Sami Uluer AK Parti Nevşehir Milletvekili Süleyman Özgün'ü ziyaret etti.

ERZURUM KITLAMA 
ŞEKERİ

ERZURUM AGİDE
ŞEKERİ

ERZURUM PETEK
BALI

ERZURUM PEYNİR
HELVASI

ERZURUM İSPİR
FASULYESİ

ERZURUM GÜGERMİŞ
PEYNİRİ

ERZURUM TAZE
ÇİVİL PEYNİRİ

ERZURUM TULUM
PEYNİRİ ERZURUM TEREYAĞI

ERZURUM TANDIR
LAVAŞI

Ev ve İş Yerlerine Servisimiz Vardır 

0538 095 50 25
Mehmet Ak�f Ersoy Mah. İrşad Cad. No: 18/3 NEVŞEHİR/MERKEZ

ERZURUM TORTUM
ÇAĞ KEBABI

ERZURUM KADAYIF
DOLMASI

ERZURUM TORTUM
ÇAĞ KEBABI

ERZURUM EV
MANTISI

TOST ÇEŞİTLERİ GÖZLEME ÇEŞİTLERİ

09 EKİM 2023 PAZARTESİ SAAT: 11.00'DA 
YAPILACAK OLAN AÇILIŞIMIZA TÜM HALKIMIZ DAVETLİDİR (TEYO EMMİ SİZİ BEKLİYOR)

Ortahisar'da Galip Üstünada
İlkokulu temeli atıldı

evşehir'in Ürgüp ilçesine bağlı 

NOrtahisar kasabasında Galip 
Üstünada İlkokulu temeli 

düzenlenen törenle atıldı. Ortahisar 
Belediye Başkanı Mustafa Ateş'in 
girişimleriyle kasabada 23 yıldır 
çözümlenemeyen 'Galip Üstünada 
İlkokulu'nun temeli kesilen kurban ve 
edilen dualarla atıldı.  Ortahisar Belediye 
Başkanı Mustafa Ateş, "23 yıldır tozlu 
raflarda dosya olarak bekleyen Galip 

Üstünada İlkokulu'muzun temelini, 
belediye meclis üyelerimiz, 
muhtarlarımız ve personelimizle birlikte 
attık. Allah kazasız şekilde tamamlamayı 
nasip etsin." dedi. Başkan Ateş, 
"Okulumuz inşallah önümüzdeki 
eğitim-öğretim dönemine hazır hale 
gelecek. Çocuklarımız da çok daha 
nitelikli ve konforlu ortamlarda eğitim 
alacak. Ortahisar'ımıza şimdiden hayırlı 
uğurlu olsun." dedi. İHA

Altınyıldızlı 5.sınıflar Kaymaklı'da Hititlerin izinde
Altınyıldız İlköğretim Kurumu 5.sınıf öğretmen ve 
öğrencileri Kaymaklı Yeraltı Şehrini ziyaret ederek 
sosyal bilgiler derslerini yeraltı şehrinde işledi.

ltınyıldız'dan yapılan açıklamaya Agöre, 5.sınıf öğretmen ve 
öğrencileri sosyal bilgiler ve 

İngilizce derslerini bugün Kaymaklı Yeraltı 
Şehrinde işledi. 
Yeraltı şehrinde ilk çağ uygarlıkları 
derslerini işleyen öğrenciler yeraltı 
şehrinden sonra ziyarete gelen turistlerle 
İngilizce konuşup pratik yaptı.
Altınyıldız İlköğretim Kurumu, sadece 
sınıfta değil en iyi öğretimin yerinde 

öğretim olduğu düşüncesinden yola 
çıkarak Nevşehir'in tarihi ve kültürel 
yerlerini daha iyi tanıtarak tarihi doku ve 
kültür bilincini oluşturmak amacıyla 
yapılan eğitsel gezilerin öğrencilere 
yaptığı katkıları, gezi sonrasında 
öğrencilere ve derslerine olumlu etkisini 
gözlemledi. Okul idarecileri gezinin 
düzenlenmesinde emeği geçen öğretmen, 
öğrenci ve Kaymaklı Belediyesine teşekkür 
etti. BÜLTEN

Belediye ekipleri ilçenin her yerinde
Gülşehir Belediyesi ilçenin her köşesinde
ilçe halkına hizmet etmeye devam ediyor.

ülşehir GBelediyesi 
ekipleri 

“Sevdamız Gülşehir için 
Can'la, Baş'la” sloganı 
ile çalışmalarını 
sürdürüyor. Ekipler, 
Tuzköy Mahallesi yol 
yapımına, Açıksaray 
Mahallesi onarım 
çalışmasına, Kaya Cami 
Önü kaldırım 
çalışmasına ve 
Nevşehir Caddesi
orta refüj bakımlarına 
ve temizliğine
devam ediyor.
HABER: ALİ ÇAMUR
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Kemikkıran ve Çalışkan'dan Elkatmış için taziye mesajı
AK Parti İl Başkanı Ali Kemikkıran ve Milletvekili Emre Çalışkan,
Makbule Elkatmış'ın vefatı dolayısıyla mesaj yayımladı.

emikkıran ve Çalışkan mesajında, K“2017-2018 yılında Partimizin 
Nevşehir Merkez İlçe Başkanlığında 

ilçe sekreteri olarak görev yapan mesai 
arkadaşımız 3 çocuk annesi Makbule 
Elkatmış'ın elim bir trafik kazasında vefat 

ettiği haberini büyük bir teessürle 
öğrendim. Makbule kardeşimizin mekanı 
cennet olsun. Allah Rahmet Eylesin. 
Rabbim ailesine ve sevdiklerine 
sabır versin.” ifadelerini kullandı. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

AK Parti Nevşehir teşkilatı
tam kadro Ankara'da

AK Parti 4. Olağanüstü Büyük 
Kongresi bugün gerçekleştirildi. AK 
Parti 4. Olağanüstü Büyük Kongresi 

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın katılımıyla 
gerçekleştirildi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan eşi Emine 
Erdoğan'la birlikte kongreye katıldı.
PARTİLİLER ERKEN SAATLERDE SALONA 
GELDİ
Kongre dolayısıyla Türkiye'nin her 
yerinden başkente giden partililer, sabahın 
erken saatlerinden itibaren Ankara Spor 
Salonu önünde toplandı.
AK Parti Nevşehir teşkilatları da tam kadro 
Ankara'da yerini aldı.
AK Parti İl Başkanı Ali Kemikkıran başta 
olmak üzere Milletvekilleri Süleyman 

Özgün ve Emre Çalışkan, Nevşehir 
Belediye Başkanı Mehmet Savran, ilçe ve 
belde belediye başkanları, merkez ve ilçe 
başkanları, kadın ve gençlik kolları 
başkanları ve üyeleri kongreye katıldı. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Nevşehir'de zincirleme trafik kazasında 1 kişi öldü
Nevşehir'de tır ile iki otomobilin karıştığı 
zincirleme trafik kazasında bir kişi yaşamını yitirdi.

evşehir-Kayseri kara yolunda NMakbule E. (35) idaresindeki 06 
CSV 709 plakalı otomobil, aynı 

istikamette seyir halinde olan 68 BP 044 
plakalı tır ve 38 ACR 433 plakalı 
otomobile çarptı.
Sürücü Makbule E. çarpmanın etkisiyle 
yola savruldu.
Sağlık ekipleri kontrollerinde Makbule 
E'nin yaşamını yitirdiğini belirledi.
Savcının olay yerindeki incelemesinin 
ardından cenaze, Nevşehir Devlet 
Hastanesi morguna götürüldü.
Makbule E'nin, olay yerine gelen 
yakınları sinir krizi geçirdi.
Araçların kaldırılmasının ardından bir 
süre trafik akışına kapalı kalan yol 
yeniden ulaşıma açıldı. AA

TB'ye ait hayvan pazarı şap Nhastalığı dolayısıyla önlem 
amaçlı kapatıldı. Tarım ve Orman 

İl Müdürlüğü'nden yapılan açıklamada, 
“Nevşehir'e bağlı Boğaz Köyünde 
görülen şap hastalığı dolayısıyla 

hastalığın yayılmasını önlemek amaçlı 
05/10/2023 tarihli Nevşehir İli Hayvan 
Sağlığı Zabıtası Komisyonunun aldığı 
2023/04 nolu karar neticesinde 
komisyonun yeni kararına kadar 
kapatılmıştır.” denildi. HABER MERKEZİ

Nevşehir Hayvan Pazarı geçici olarak kapatıldı
Nevşehir Ticaret Borsasına (NTB) ait Nevşehir 
Hayvan Pazarı geçici olarak kapatıldı.
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3 asırdır meyve veriyor
Nevşehir'in Hacıbektaş ilçesinde bulunan ve halen meyve vermeye
devam eden ceviz ağacının 300 yaşında olduğu tescillendi.

Nevşehir'de 'Anıt Ağaçları Tespit 
Derleme, İnceleme ve 
Sayısallaştırma Projesi' 

çerçevesinde yürütülen çalışma 
sonrasında tespit edilen 41 anıt ağaçtan 3 
tanesi 'Anıt Ağaç' olarak tescillendi. 
38 anıt ağacın da tescil işlemleri devam 
ediyor. Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi (NEVÜ) Fen-Edebiyat Fakültesi 
Türk Halk Bilimi Bölümü Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Kübra Yıldız Altın, Nevşehir'de anıt 
ağaçların tespit derleme, inceleme ve 
sayısallaştırılması yönünde yaptıkları 
çalışmaları tamamladıklarını belirtti.
"NEVŞEHİR'DE TESCİLLİ 45 ANIT 
AĞAÇ VAR"
Nevşehir'de şu ana kadar bakanlık 
tarafından tescil edilmiş 4 tane ağacın 
olduğuna dikkat çeken Altın, “Bölgemizde 
Nevşehir ilinin anıt ağaçları başlıklı bir 
proje geliştirdik. Bu proje çerçevesinde 
bölgemizde 4'ü bakanlık tarafından, 41 
tanesi de bizim tarafımızdan tescil edilmiş 
toplamda 45 anıt ağaç olduğunu tespit 
ettik. Bu ağaçlardan bir tanesi de 

Hacıbektaş ilçesinde bulunan anıtsal ceviz 
ağacı. Bu ağacımız özellikle görsel ve 
boyutsal açıdan önemli bir ağaç. Ağacımız 
ile ilgili hazırladığımız tescil raporunda 
yaşının 300 olduğunu tespit ettik. Bu 
ağacın anıt ağaç olduğu yönünde 
uygundur raporu verildi. Bu ağaç özellikle 
bu bölgede sıklıkla gördüğümüz 
ağaçlardan bir tanesi. Anacak bu ağacın 
diğer anıtsal ağaçlardan farkı dallarının ve 
budaklarının toprağa değmesi ve yeniden 
yükselmesi. Bu açıdan da güzel bir 
görüntü sunuyor. Ağacımızın gövde 
çevresi yaklaşık 5 metre, boyu 10 metre, 
tepe çapının ise 28 metre olduğu tespit 
edildi. Bu ağacımız yaşına rağmen bol 
ceviz veren sağlıklı bir ağaç olarak 
yaşamına devam ediyor” şeklinde 
konuştu.
"BÖLGEDE ŞİFALI AĞAÇ OLARAK 
BİLİNİYOR"
Ağacın bulunduğu alanın sahibi Taki Çelik 
ağacın 300 yaşında olduğu tescillendiğini 
belirtti. 
Ağacın halen meyve vermeye devam 

ettiğini belirten Çelik, “Bölgede şifalı ağaç 
olarak da biliniyor. Biz elimizden geldiği 
şekilde bakımını yapıyoruz. İnşallah doğru 
yapıyoruzdur. Bundan sonraki süreçte ise 
ağacımız koruma altına alınırsa devletimiz 
tarafından daha güzel bakılacağına 

inanıyorum. Nevşehir bölgesinde böyle bir 
ağaç beklemiyorlar. Buralar biraz kuraklık, 
bu nedenle böyle bir ağaç ile karşılaşınca 
şaşırıyorlar. Ağacımızın görüntüsü çok 
güzel. Doğal bir çadır içinde oturuyoruz” 
ifadelerine yer verdi. İHA

Karaca, Yerel Medya Çalıştayı'nda konuştu
Türkiye Gazeteciler Federasyonu (TGF) Genel Başkanı Yılmaz Karaca, Marmaris 
Belediyesinin ev sahipliğinde düzenlenen ve CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu'nun da 
katıldığı Yerel Medya Çalıştayı'nda, “Yerel medya cayır cayır yanıyor, gazete çalışanlarının 
yüzde 60'ı asgari ücret alamıyor, televizyon ve radyolara destek yok” diye konuştu.

Türkiye'nin dört bir yanından 300'e 
yakın gazetecinin katıldığı Yerel 
Medya Çalıştayı'nda konuşan Genel 

Başkan Yılmaz Karaca, “5 yıl önce meslek 
örgütleri olarak birleşelim diye çağrıda 
bulunduk ancak ne yazık ki karşılık 
bulmadı. 5 yıl önce 2 bin olan resmi ilan 
alan gazete sayısı bugün 800'e düşmüş 
durumda. İddia ediyorum, 1 ya da 1,5 yıl 
içinde 500'e düşer. Peki, ne oldu internet 
yasası? Ne tedbir alındı? Korsanlar devam 
ediyor. Anadolu ve Trakya basını cayır 
cayır yanıyor. Sadece gazeteler değil, 
televizyon, radyo ve internet siteleri de 
aynı durumda. Televizyonlardan 8-10 bin 
dolar uydu bedeli alınıyor ama destek yok. 
Basın İlan Kurumu, yerel medyanın yok 
edilişinin son noktası. Anadolu basınının 
yok etmek istiyorlar çünkü yaygın basını 
kontrol edebiliyorlar ama yerel basını 

kontrol edemiyorlar” dedi.
Anadolu'da gazete çalışanlarının yüzde 
60'ının asgari ücret bile alamadığını 
belirten Genel Başkan Karaca, “Ne yazık ki 
gazete çalışanlarının banka kartı, 
gazetenin muhasebecisinin cebinde” dedi.
“ESİR OLMUŞ, İKTİDAR YANLISI 
MESLEK ÖRGÜTLERİ”
Genel Başkan Yılmaz Karaca konuşmasını 
şöyle sürdürdü; “Türkiye'de havuz medyası 
vardı şimdi esir olmuş meslek örgütleri var. 
İktidar yanlısı medya örgütleri, kendi 
meslek örgütü ödül törenlerini Külliye'de 
yapıyorlar sponsorları da bazı devlet 
bankaları ve 3-5 milyon dolarlık büyük 
rakamlar var ortada kimse de bunun 
hesabını sormuyor. Yine aynı şekilde, 
İletişim Başkanlığı Anadolu çalıştayı 
düzenliyor, bakıyorum Anadolu'dan kimse 
yok”

KILIÇDAROĞLU'NA TEŞEKKÜR; 
MÜCADELEMİZİ SÜRDÜRECEĞİZ
TGF Genel Başkan Yılmaz Karaca, CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu'na da 
teşekkür ederek, “Yerel medyanın sorunları 
çok. Biz mücadelemizi sürdüreceğiz. Bu 
noktada, sesimizi mecliste önergelerle dile 
getirdiğiniz için çok teşekkür ediyorum” 
dedi.
Genel Başkan Yılmaz Karaca, Deprem 
bölgesine giden tek basın meslek kuruluşu 
olduklarını da belirterek, “Binası yıkılan, iş 
göremeyen meslektaşlarımıza 50 
bilgisayar dağıttık. Depremin daha ilk 
gününde bölgeye giderek 
meslektaşlarımızın ve bölge insanının 
yanında olduk” dedi.
KILIÇDAROĞLU; “UMUDUMUZ 
MEDYADA”
Çalıştayda bir konuşma yapan CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, “Medyaya 
düşmanlık olur mu? Dünyanın her 

tarafında medya özgürce yayın yapar ve 
tüm siyasal aktörler onlara saygı duyarlar. 
Siz ne kadar kapanırsanız baskıcı yönetim 
o kadar memnun olur çünkü kendisini 
eleştirecek hiç kimse kalmaz. Şu anda çok 
ciddi bir çürüme ile karşı karşıyayız. Ama 
umudumu yasama yürütme yargıda değil; 
umudumuz medyada. Çürümeye karşı 
direnecek olan sizsiniz. Burada bir çürüme 
var diyeceksiniz” diye konuştu.
Çalıştayda "Radyo Televizyon Yayıncılığı ve 
Denetimi", "Televizyon Gazeteciliği", 
"Avrupa'da Yerel Basın İşleyişi", 
"Gazetecilerin Örgütlenmesi", "Basın 
Yasası", "Cumhuriyet'in 100. Yılında Kadın 
ve Yazarlık", "İnternet Gazeteciliği", 
"Yüksek Trafikli Sitelerin Yönetimi ve 
Alternatif Gelir Kaynakları", ve 
“Fotoğraf ve Videolarda Manipülasyonun 
Seçim Dönemini Nasıl Etkilediği" gibi 
konularda sunum gerçekleştirildi.  
HABER MERKEZİ
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Bahçelievler Belediyesi, başarılı öğrencileri 
ödüllendirmeyi sürdürüyor. Belediye, 
“Gelecek Adına Vizyon Projeleri” çatısı 
altında sürdürdüğü çalışmalara bir yenisini 
daha ekledi. 
İlçede, liseden dereceyle mezun olan ve 
spor turnuvalarında başarı elde eden 
gençler için özel bir program hayata 
geçirildi. Etkinlikte Bahçelievler 
Belediyesi'nin 'Fahri' lise ve üniversiteli 
genç başkan danışmanları da yer aldı.
Başarıyı desteklemek ve gençlerin 
gelişimine katkı sağlamak amacıyla 
düzenlenen program çerçevesinde 
Kırşehir ve Kapadokya turu gerçekleştirildi. 
KÜLTÜREL DENEYİM KAZANDILAR
Başkan Bahadır'n da eşlik ettiği Kapadokya 
gezisinde bölgedeki kültür ve turizm 
yerleri gezildi.
Gençler, Kapadokya'nın benzersiz coğrafi 
yapısı, tarihi dokusu ve kültürel mirasını 

yerinde görme fırsatı yakaladı. 
Kapadokya'nın peri bacaları, yer altı 
şehirleri ve unutulmaz manzaraları ile 
gençler zengin bir kültürel deneyim 
yaşadı. Gençler için birikimli ve donanımlı 
bir hizmet planlayan Bahçelievler 
Belediyesi, daha fazla eğitim, spor ve 
kültürel etkinliklerle gençlerin gelişimini 
desteklemeye devam edecek.
“SÖZÜ TUTMANIN GURURUNU 
YAŞIYORUZ”
Başkan Bahadır, göreve geldikleri ilk 
günden beri gençlerin eğitim, spor ve 
kişisel gelişimine olan desteği 
sürdürdüklerini söyledi. 
Bahadır, "Lise ve üniversite öğrencilerine 
unutulmaz bir deneyim sunduk. 
Gençlerimiz, toplumumuzun geleceğidir 
ve onları desteklemek ve ödüllendirmek 
bizim önceliklerimizin başında gelir." diye 
konuştu.

 Verilen sözü yerine getirme konusundaki 
kararlılığını ifade eden Başkan Bahadır, 
"Lise ve üniversite düzeyinde başarı 
gösteren gençlerimize Kapadokya turu 
sözü vermiştik ve bu sözü tutmanın 
gururunu yaşıyoruz. Onların başarılarına 

inancımız tamdır ve gelecekte daha birçok 
başarıya imza atacaklarına olan inancımızı 
koruyoruz. Gençlerimizle birlikte, daha 
güzel ve başarılı bir Bahçelievler inşa 
etmek için çalışmaya devam edeceğiz" 
dedi. İHA

(Basın: 01897531) Resm� �lanlar www.�lan.gov.tr’de

NEVŞEHİR BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN
ŞEHRİMİZİN MUHTELİF YERLERİNDE

BULUNAN TAŞINMAZLARIN
 KİRA İHALESİ YAPILACAKTIR

 1- Mülk�yet� Beled�yem�ze a�t aşağıda tabloda bel�rlenen taşınmazlar, 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanununun 45. Maddes� gereğ� açık artırma suret�yle 1-4-5-6-7. sıradak� taşınmazlar 3 yıl süre �le 2-3. 
sırada bulunan taşınmazlar 1 yıl süre �le k�ralama �ş� �hales� yapılacaktır.
 2- İhale 20 Ek�m 2023 Cuma günü aşağı tabloda bel�rlenen Saatlerde Nevşeh�r Beled�ye 
Encümen�nce Toplantı Salonunda yapılacaktır.
    3- İhaleye katılacak �stekl�lerden aşağıdak� b�lg� ve belgeler �sten�r:
   3.1.Tebl�gat �ç�n adres beyanı �le �kametgah �l mühaber�, �rt�bat �ç�n telefon ve faks numarası �le 
nüfus cüzdan fotokop�s�, tüzel k�ş�l�k �se T�caret Odası belges� ve �mza s�rküler� fotokop�s� �le �lg�l� 
evraklar,
   3.2. İhaleye katılana a�t olmak şartıyla, Beled�yem�zden vades� geçm�ş borcu bulunmadığına da�r 
belge.
   3.3. İhale doküman bedel� satın alındığına da�r makbuz fotokop�s�, 
   3.4. Şartnamen�n 6.maddes�nde bel�rt�len m�ktarda tem�nat veya 2886 sayılı kanun uyarınca 
tem�nat sayılan belge.
  4- İhaleyle �lg�l� gen�ş b�lg� ve şartname, mesa� saatler� dâh�l�nde Beled�yem�z İşletme ve İşt�rakler 
Müdürlüğünden 750,00 TL bedelle tem�n ed�leb�l�r. Ver�lmes� gereken belgeler �hale günü Saat:12:00’ a 
kadar tesl�m ed�lmes� gerekmekted�r.
 5- Tahm�n� Bedeller:

 6- İlanın 5. Maddes�nde bel�rlenen tutarda geç�c� tem�nat alınacaktır.
 7- İhaley� alan k�ra bedel�n� ve KDV’y� şartnamede bel�rlenen şartlarda ödeyecekt�r. 
 8- İhaleye �l�şk�n sözleşme, verg�, res�m ve harçlar �haley� alan tarafından ödenecekt�r.
 9- Beled�ye İhale Kom�syonu �haley� yapıp yapmamakta ve uygun bedel tesp�t�nde yetk�l�d�r.

S/N
 

Adres
İhale  
Saat� 

1 36 pafta, 14 ada,14 parsel No: 41/A 3 YIL 

2 36 pafta, 14 ada,14 parsel No: 57 1 YIL 

3 36 pafta, 14 ada,14 parsel No: 58 1 YIL 

4
 

36 pafta, 14 ada,14 parsel No:28 3 YIL

5
 

Sümer Mahalles� Ü.N.Fazıl Bulvarı No:125/2 3 YIL 

6
 

Sümer Mahalles� Ü.N.Fazıl Bulvarı No:125/9 3 YIL
 

7
 

Karasoku Mahalles� Göreme Ofis arkası Otopark

1 Yıllık 
K�ra Bedel� 

15.000,00 ₺ 

5.000,00 ₺ 

5.000,00 ₺ 

10.000,00 ₺
 

20.000,00 ₺
 

20.000,00 ₺
 

40.000,00 ₺
 

3 YIL
 

Geç�c� 
Tem�nat 

1.350,00 ₺ 

150,00 ₺ 

150,00 ₺ 

900,00 ₺
 

1.800,00 ₺
 

1.800,00 ₺
 

3.600,00 ₺
 

Kozaklı Jeotermal Sera 
Projesi değerlendirildi

Tarım ve Orman Bakanlığı ile Kozaklı Tarıma Dayalı
İhtisas (Jeotermal Sera) Organize Sanayi Bölgesi
(TDİOSB) Müdürlüğünün yapmış olduğu çalışmaların 
değerlendirildiği video konferans toplantısı gerçekleştirildi.

oplantıda diğer illerde Tbulunan TDİOSB Müdürlükleri 
ve Nevşehir TDİOSB 

Müdürlüğünün yaptığı çalışmalar 
değerlendirildi.
Ayrıca yaşanan problemler 
konuşularak, çözüm noktalarına 
ulaşılma konusunda istişare edildi.
Toplantıya İl Özel İdaresi Genel 
Sekreteri Kamil Duru ve ilgili birim 
amirleri katıldı.

Toplantıda, 2022 yılında tüzel 
kişiliğe sahip olan Kozaklı TDİOSB 
Müdürü Samet Kafalı tarafından 
Jeotermal Sera Projesi'nin alt yapı 
çalışmalarının yapıldığı ve Maden 
Tetkik Arama (MTA) Genel 
Müdürlüğü ile yapılan anlaşma 
sonrası bölgeler, 5 adet jeotermal 
üretim sondajı ve 3 adet 
reenjeksiyon sondajı yapılacağı 
ifade edildi. HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Genç yeteneklerin başarıları Kapadokya turu ile taçlandı
İstanbul'un Bahçelievler ilçesinde liseden dereceyle mezun olan ve spor turnuvalarında 
başarı elde eden gençler Belediye Başkanı Hakan Bahadır ile Kapadokya turu yaptı.

Başkan Aktürk'ten
Kaymakam Özsoy'a ziyaret
Ürgüp Belediye Başkanı Mehmet Aktürk, 
Ürgüp Kaymakamı Refik Özsoy'u ziyaret etti.

Başkan Aktürk, yeni atanan 
Kaymakam Özsoy'a makamında 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

Ziyarette bir süre sohbet edilirken 
Aktürk, Özsoy'a ilçe hakkında bilgi verdi. 
Ziyaret sonunda Başkan Aktürk 
tarafından Kaymakam Özsoy'a hediye 

takdim edildi. Özsoy ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, 
hediye için teşekkür etti. Başkan Aktürk 
de, Kaymakam Özsoy'a hayırlı olsun 
dileklerini ileterek, yeni görevinde 
başarılar diledi. 
HABER: YASEMİN EKİCİ
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Okul sporları değerlendirme ve planlama toplantısı yapıldı

Toplantıya Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Muhsin Özdemir, şube müdürleri, 
okul sporları il tertip komitesi 

üyeleri, beden eğitimi öğretmenleri ve 
antrenörler katıldı.
Nevşehir Gençlik ve Spor İl Müdürlüğünce 
2023 – 2024 okul sporları beden eğitimi 
öğretmenlerine yönelik okul sporları bilgi 
yönetim sistemi hakkında sunum yapıldı.
Beden eğitimi öğretmenlerine okullardan 
katılımın kolaylıkla yapılabilmesi için 
yapılan değişiklikler, talimatlar ve diğer 
kurallar hakkında bilgiler verildi.
“BAŞARILI BİR SPOR SEZONU 
GEÇİRMEYİ TEMENNİ EDİYORUM”
Toplantının açılış konuşmasını yapan 
Gençlik ve Spor İl Müdürü Muhsin 
Özdemir, bu yıl eğitim başarısının yanı sıra 

okul sporları başarısının da en iyi şekilde 
geçmesi temennisinde bulundu.
Başarılı bir spor sezonu da geçirmeyi 
temenni eden Özdemir, “Okul sporlarına 
daha fazla katılım sağlanması, 
çocuklarımızın sporla buluşması, yetenekli 
öğrencilerin ortaya çıkması ve bunları en 
iyi şekilde değerlendirilmesini temennisi 
içerisindeyiz. Ülkemizin sahip olduğu genç 
ve dinamik nüfus yapısının korunarak 
yaşam kalitesinin yükseltilmesi, sağlıklı ve 
hareketli bir yaşamın gereği olarak 
toplumda spor yapma kültürünün 
yerleştirilmesi ve spor hizmetlerinin 
kalitesi ve çeşitliliğinin artırılarak sporun 
geniş kitlelere yaygınlaştırılmasıyla başarılı 
sporcular yetiştirilmesi hedeflenmektedir. 
Öğrencilerimizin akademik başarıları 

yanında onların beden, zihin, 
ruh ve duygu bakımından 
dengeli ve sağlıklı 
yetişmeleri için okul 
sporlarına önem 
vermekteyiz. Yapılacak 
çalışmalarla, 
öğrencilerimizin Türkiye 
çapında önemli başarılar 
sağlayacağına inanıyorum” 
diye konuştu.
Toplantıda okul sporlarının 
sorunları ve çözüm önerileri 
gündeme getirildi.  
HABER: ALİ ÇAMUR

2022-2023 eğitim – öğretim yılı okul spor faaliyetleri değerlendirme ve planlama
toplantısı Nevşehir Gençlik Merkezi Çok Amaçlı Salonda gerçekleştirildi.

Suvermez Kapadokyaspor'un fikstürü belli oldu
Bölgesel Amatör Ligde Nevşehir'i temsil edecek olan 
Suvermez Kapadokyaspor ilk maçını 15 Ekim Pazar günü 
Adana 5 Ocak Futbol Kulübü ile deplasmanda oynayacak.
Suvermez Kapadokyaspor'un fikstürü 
şu şekilde;

Adana 5 Ocak FK - Suvermez 
Kapadokyaspor, Suvermez 
Kapadokyaspor - Erdemli Belediyespor, 
Sarayönü Belediyespor - Suvermez 
Kapadokyaspor,  Suvermez 
Kapadokyaspor - Mersin Camspor, 

Karaman Gençlerbirliği - Suvermez 
Kapadokyaspor, Sarıkamış 
Kürkçülerspor - Suvermez 
Kapadokyaspor, Suvermez 
Kapadokyaspor – Ceyhanspor, Anamur 
Belediyespor - Suvermez 
Kapadokyaspor ve Suvermez 
Kapadokyaspor – Ömeranlıspor. 
HABER: ALİ ÇAMUR


